
Les Comissions Informatives comitè/RRHH no són sessions de negociació sinó reunions 

periòdiques amb la finalitat d'informar del dia a dia de la gestió del personal, acompliment 

d'acords, estat de la plantilla, resolucions que afecten a treballadors, etc. 

Us passem un resum del més important que el nostre delegat destaca de la darrera Comissió 

Informativa del dia 6-11-13: 

 

1. Inclusió a la llista de difusió del comitè dels nous contractes 

La gerència afirma que tots els treballadors que signen un nou contracte, automàticament 

passen a ser incorporats al llistat de difusió, tot i que es pot donar el cas que es trigui uns dies 

pel fet de que hi ha moments on la nòmina està tancada. Els membres de la informativa li 

recorden que els casos detectats mai han estat inclosos automàticament, sinó mitjançant el 

Comitè. La gerència diu  que ho tornarà a revisar i donarà de nou una resposta. 

2. Anàlisi de l'estudi del Punt d'informació de l'Escola de Postgrau 

Els membres de la informativa reclamen a la gerència quina decisió han pres envers al 

cobriment de les plaça de matí del punt de d’informació que, actualment, està coberta per un 

treballador temporal. La gerència no ha iniciat cap gestió. Aquest lloc de treball és peculiar, ja 

que pel matí sempre hi ha hagut un auxiliar de serveis i per la tarda un auxiliar administratiu. 

La gerència va informar que volia analitzar les tasques que duen a terme en el lloc de treball. 

La gerència es compromet a respondre abans de finalitzar l’any.  

3. Comissió RLT 

La gerència ens informa que abans de finalitzar l’any, es convocarà una nova reunió de la 

Comissió de Relació de Llocs de Treball. 

4. Finalitzada la prova pilot del Suport Logístic de la Facultat de Lletres i Psicologia 

Un cop finalitzat el procés de suport del Suport Logístic de la Facultat de Lletres i Psicologia a la 

Gestió Acadèmica del mateix centre, el Comitè ha demanat a la gerència la constitució de la 

comissió que analitzi com s’ha desenvolupat tot el procés tal i com es recull a l'acord signat. La 

gerència ens confirma que es convocarà al Comitè el més aviat possible. 

5. Inici de la reorganització estructures a Sabadell. 

Se’ns informa que, properament, s’implantarà una nova organització dels diferents 

departaments del campus de Sabadell. També s’està analitzant la possible incorporació del 

Suport Logístic a la nova reorganització, però consideren que abans s’han d’analitzar totes les 

tasques per veure quines tasques nuclears es poden traspassar al Suport Logístic. Indiquen que 

tot aquest procés s’haurà de dur a terme amb la col·laboració dels agents socials. Informem 

que el Comitè demanarà activament reunions per tractar el tema i estar ben informat de tot el 

procés. 

 



6. Unificació del Servei d’audiovisuals a la Facultat de Ciències de la Comunicació 

La gerència informa que, degut a una decisió presa a la Junta de Facultat del centre, s’han 

unificat els antics laboratoris de Ràdio/Televisió i el de Fotografia, per crear un nou Servei 

d’Audiovisuals. Els membres de la informativa demanen que es detallin tots els moviments 

realitzats. Des de la gerència s’indica que són moviments que no tenen repercussió en les 

funcions del PAS que hi treballa i que són canvis principalment logístics. Un cop estigui enllestit 

es reunirà als membres de la informativa per explicar-ho.  

 

 


